
 
Szellemi megszállás 

 
 

 
Milyen szellemekrıl fogok beszélni, hogy kik is szálnak meg minket és miért ? 
 
Azt hiszem nem kell senkinek komolyan bizonyítgatnom, hogy az ember egy hármasság. Vagyis: Test, 
Lélek, Szellem. 
 
Testünket megkapjuk 70-80 évre, lelkünket egy világ évre ( ~ 24.000 év), és szellemünk pedig örökké 
él. 
 
Tehát test, lélek, szellem vagyunk. Amikor leszületünk akkor a születés angyalai a lelkünket kötik a 
fizikai testünköz, egy „ezüst szálon” keresztül. Aztán mikor meghalunk a lelkünk elhagyja a testünket 
és az tovább él, csupán a ruháját (fizikai testet) vetette le. 
 
 
 
Na jó ez mind okés eddig, de hát hol létezzünk tovább, és mit csinálunk ? 
 
Halálunk pillanatában mikor lelkünk elhagyja a testünket, ekkor ébred rá a legtöbb nem spirituális 
ember, hogy valóban ı nem halt meg, ı tovább él. Csak a fizikai ruháját vetette le. 
Ekkor a léleknek lehetısége van még, itt maradni a földön. Elbúcsúzhat a szeretteitıl, megnézheti 
akár a temetését...stb.  Ekkor fogja megtudni igazából azt, hogy ıt ki szerette és ki nem. Mármint 
nem a temetésen tudja meg, hanem halál utánni idıszakban. Ekkor a lélek úgymondom „szabadon” 
mászkálhat itt a földön, és szó szerint értsd olvas a gondolataidban ! :-)  
Ha egy társaságban vagy akár a gondolatodban az elhunytról gondolatok jelennek meg, beszéd téma 
lesz, akkor ı ott megjelenik, és próbálja a saját igazát a lélek elmondani. Pl: Én szerettelek téged 
mindig, még akkor is ha te nem úgy gondolod… vagy: én akkor azt az adott pillanatban nem úgy 
gondoltam mint Te, kérlek bocsáss meg nekem….stb. De itt felsorolhatnék millió és millió példát. 
Szóval a lényeg az, hogy a lélek kap egy kis idıt és még itt maradhat a földön, nem muszáj neki 
hazamenni a fényhazába. 
 
 
 
Mennyi idıt kap a lélek ? 
 
49 napot ! Igen jól látod Negyvenkilenc napot! De ebbıl is az utolsó 7 nap már elég kritikus, ezért 
inkább azt mondják, hogy 42 napja van a léleknek, hogy hazatérjen a fénybe, mert ezután bezárul a 
kapu, és megszőnik a lehetısége a szabad távozásra. 
 
A 42 nap letelte után bezárul a kapu, a lélek itt marad a földön, és ıneki is energiára van szüksége. 
Mivel nincs fizikai teste, de energia viszont kell neki, ezért muszáj neki energiát  „lopni”. Kitıl tudna 
mástól energiát lopni, ha nem élı embertıl. Aztán ha folyton siratjuk a hallottat, akkor az állandóan 
ott lesz velünk és ki mástól lopna energiát ha nem pont attól aki állandóan siratja ? Úgyhogy ilyenkor 
szépen megszáll minket elhunyt nagypapa, nagymama, apa, anya, szomszéd, barát, barátnı és még 
sorolhatnám a sort.  
 
 
 
Miért ne sirassuk a halottainkat ? 
 
Nézzétek meg a természeti népeket. Ha kisgyermek születik sírnak, ha meghal valaki akkor örülnek. 
Sírnak mert kisgyermek születésekor a fénybıl ahol csak a szeretet van újból lekelett jönni egy 
léleknek, hogy megtapasztalja az ellenpólust. Vagyis a földi létet. Azt ahol van szomorúság, harag, 



győlölet, gıg, irigység és még reggelig sorolhatnám. Az ısrégi magyarok is régen halotti tort ültek, és 
ünnepelték, hogy fénytestvérük hazatért.  
Na de aztán jött a mindenféle vallás az emberek által kitalált hülyeségeikkel, és sajnos ezt kell, hogy 
mondjam divattá vált, hogy síratni kell a halottakat, meg gyászolni a jó ég tudja meddig. Ha a 
lelkednek úgy jobb akkor MAXIMUM 1 napig sírasd, és utána felejtsd el a sírást, a bánatot, gyászt, 
meg az efféléket. De ne csak te, hanem a rokonság, barátok meg mindenki. Mert ilyenkor amikor 
siratjuk a szeretteinket, akkor mi vagyunk a legnagyobb ellenségeik! Igen, a lehetı legnagyobb 
ellensége vagy, mert az állandó sírásoddal itt tartod ıket, a kapu bezárul és megszőnik a hazatérés 
lehetısége számukra. Nem tudnak visszakerülni a szamszárába (ismétlıdı élet-halál körforgás). A 
siratásoddal Te magad hatalmas ellenségévé válsz, nem tud addig újból leszületni míg haza nem tér. 
 
Ja a másik dolog amiért itt maradnak a lelkek, mert félnek a büntetéstıl. A hülye vallásuk a fülébe 
ültette a bogarat, hogy majd halála után a pokol, meg az efféle baromságok fognak rájuk várni, és 
nem mernek átmenni a fénybe!  
 
Amikor beszélgetek valakivel és ı ezt mondja nekem, akkor én mindig mondom, hogy sajnálak téged 
mert nekem a te istened nem kellene. Ilyen gonosz isten kinek kellene, hogy hazatér a saját gyermeke 
és megbünteti ıt ? Vallási vezetık által kitalált baromság ez, hogy büntetést kapsz. Illetve az 
asztrálsíkon (is) a gondolatoddal teremtesz, tehát ha erre gondolsz akkor valóban ebben is lesz részed 
:-) Az én istenem az alig várja már, hogy hazamenjek, a többi fénytestvéremmel együtt, és szeretni 
fog, nem pedig büntetni. Te kit választánal ? Azt aki büntet, vagy azt aki szerettel vár ? :-) 
 
 
 
Hogyan fog hazatérni a lélek ha a kapu bezárult ? 
 
A 49 nap eltelte után 99%-ban csak földi ember segítségével tud hazatérni a lélek. Elhalt lelkeket 
sokan hazatudják segíteni. Egy egyszerő rituálé segítségével távozásra lehet bírni ıket. Sok embernek 
van hozzá hatalma és tudása, hogy megcsinálja ezt a rituálét. Ha szellemi megszállást érzünk, akár 
saját magunkon, akár ismerısökön, barátunkon, gyerekeinken akkor NE tétovázzunk, ne éljünk együtt 
a meghalt nagymamival :-) Ez ı neki is rossz és neked is, mert a Te életenergiád sokkal kevesebb 
lesz. Megjelenhetnek rajtad nagymami volt betegségei, szokásai…stb. Jaaah és ilyenkor mondják, hát 
családi betegség, hogy ıneki is fájt a válla meg nekem is fáj. Jaah persze a felnem ébredettek 
ennyivel megmagyarázzák. Naah jó azért könyörgöm most nehogy azt hidd, hogy rajtad is van biztos 
20 megszálló, mert ugyan az a betegséged van mint nagypapinak volt :-) De azért érdemes a 
fentieket fontolóra venni! 
 
Ha megszállót távolítatsz el magadról, vagy ismerısrıl, akkor fontos, hogy olyan embert válassz 
hozzá, aki nem csak leveszi a megszállót rólad, hanem egyúttal haza is segíti a fényhazába. Sokan 
képesek rá, hogy emberekrıl megszállókat távolítsanak el,  viszont annál kevesebben használják azt a 
rituálét, ahol nem csak eltávolítják a megszállót, hanem egyúttal meg is adják számára a lehetıséget, 
hogy újból hazataláljon, és ezáltal bekerüljön ismét a számszarába. Hiszen ha csak simán „leveszik” 
rólad és nem küldik haza a fénybe, akkor mi rá a garancia, hogy 2 nap múlva nem fog ismét 
megszállni ? :-) 
 
 
 
Csak embereket tudnak megszállni ? 
 
NEM! Nem csak embereket szállnak meg. Hanem, házakat, tereket is. 
Meghal a nagyi, és ı nagyon ragaszkodott a földi javaihoz, imádta a házát. Jaah esetleg még fél a fent 
említett nem létezı „büntetéstıl”, és gondolja jó lesz neki itt. Ház van, büntetést nem kér. Itt maradok 
gondolja. A 49 nap az rettentı gyorsan letelik, mert az asztrál síkon nem úgy telik az idı mint itt. 
İnekik ez szinte néhány pillanat. Ilyenkor van az a jelenség, hogy éjszaka mászkálás hallatszik, recseg 
a padló, különbözı zajok és neszek vannak állandóan. Aztán a picit érzékenyebb emberek meg érzik 
is, hogy figyelik ıket valaki. Jah ilyen is volt, hogy érezték a nagyi szagát. Ez komoly, nem vicc ! :-) 
 



Naaaa a gyerekrıl meg nem is beszélve! Pici gyerek látják ıket, és mondják is sokszor, hogy „Itt volt 
az éjszaka a nagyi” vagy „Apa-apa éjszaka láttam a szomszéd bácsit a szobámban”…és még nagyon 
sok hasonló eset van. Ilyenkor a buta szülı kineveti a gyerekét, és elintézi annyival, hogy jaaaj már 
álmodsz fiam. Tévedés! Ha ilyen esetet hallunk, vagy akár részesei vagyunk, a kisgyermek valóban 
látta és ıhozzá járnak energiát lopni. Ne játszunk az ilyennel, hanem azonnal keressünk meg egy 
hozzá értıt aki megcsinálja a rituálét, és hazasegíti az itt ragadt szellemeket. 
 
 
 
Mit csinálnak az itt ragadt lelkek ? 
 
Hát errıl millió dolgot lehetne írni. Kb. ez olyan kérdés, hogy mit csinálnak itt a földön az élı emberek 
:-) Szóval ebben a részben csak néhány általános dolgot írnék le. Az elhunytak nagyon sokszor újra és 
újra átélik azokat a fájdalmakat, azokat a félelmeiket,  érzéseket amiket földi életükben éltek. Nagyon 
sok olyan eset is van, akit például váratlanul ért a halál, nem fogta fel hogy ı meghalt. Ilyen lehet 
például egy baleset.  Az újra és újra átéli a balesetet, addig amíg fel nem fogja hogy ı meghalt. Ahhoz 
hogy erre ráébredjen akár több ezerszer vagy akár tízezerszer is átkell hogy élje! 
 
Vagy a másik hasonló, hogy az öreg bácsi felakasztotta magát, azt hitte ezzel majd megoldja a 
problémáját. A halál pillanatában rájött, hogy ı ugyan úgy él tovább, a probléma megmaradt, csak a 
fizikai testét veszítette el. És ez a bácsi naponta több mint százszor újból és újból felakasztotta magát, 
kirúgta maga alól a sámlit, csak azért, hogy egyszer hátha nem fog kiesni az a sámli és rájön, hogy ı 
mégsem halt meg! Hát persze hogy ı is belebódult ebbe az állapotba és a 49 nap az pikk-pakk eltelik. 
 
 
 
Van bizonyíték a szellemi megszállásra mert egyszerően nem akarom elhinni hogy ez 
létezik ? 
 
Bizonyíték ? Kb. ez olyan mintha bizonyíték kellene arról, hogy van levegı körülöttünk. Ez annyire 
egyértelmő, csak az iskolában nem tanítják. Mire az irományaim végére érsz, és elgondolkozol az itt 
leírtakon akkora szerintem világossá fog válni számodra, hogy létezı dologról van szó, és nem csak 
kamuról. 
 
Na de hogy egy picit a bibliából is idézzek a megszállásra vonatkozóan: Van benne egy olyan rész, 
mikor Jézus megkérdezi a láncra vert örjöngı embert, hogy hogy hívnak téged fiam ? Mire az ember 
azt válaszolja, hogy Légió az én nevem, annyian vagyunk. A laikusuk csak egy embert láttak, persze a 
hozzá értık tudták, hogy szellemi megszállás alatt van. És ha figyeltél akkor rögtön fel is tőnhetett 
neked, hogy egy embert, nem csak 1 lélek tud megszálni. Hanem több is. Akár simán 10-20-is !!!!! 
Nem elírás. TÍZ-HÚÚSZ is simán ! :-) Persze azért ehhez már igen alacsony rezgés számú ember kell, 
de hát van belılük bıven. 
 
 
 
Sok szellem „járkál az utakon” ? 
 
Nem bántom a különbözı vallásokat, mert vannak emberek akiknek szükségük van a vallásra, de hogy 
kiragadjam a kereszténységet, (és megint mondom nem akarom bántani, de tényeket írok). Ahol a 
kereszténység vallás van uralkodóban ott az elhunytak 90%-a (Kilencven) itt reked! A válasz egyszerő 
hogy miért. Mert félnek a nem létezı büntetéstıl!   
 
Indiában például teljesen más a világkép, ott szinte alig találkozni itt rekedt lelkekkel ! 
 
 
 
 
 
 



Ki válik alkalmassá arra, hogy megszállják ? 
 
Az itt rekedt entitások kizárólag csak az alacsony rezgésszámú emberekre tudnak „ráakaszkodni”. 
Mitıl is lesz valakinek alacsony a rezgésszáma ? Csak néhány példa, mert a sort te is tudod folytatni: 
állandóan rosszkedvő, állandóan siránkozó, elege van mindenbıl, senkiben és semmiben sosem látja a 
szépet és a jót, mindig csak nyöszörög. A másik csoport a betegek, fizikailag legyengült emberek. 
Lásd:kórházakban betegek. A harmadik csoport pedig az alkoholisták és ittas állapotban lévı emberek. 
Persze ennek a három csoportnak a tulajdonságai keveredhetnek is egymással, hogy szebb legyen a 
sor :-) Pl: állandó pesszimista alkoholista  a korházban mőtét után agyonra legyengülve :-) 
 
Szószerint értsd: NINCS olyan alkoholista aki ne lenne szellemi megszállás alatt ! Ha van látó 
ismerısöd akkor menjetek el egy kocsma elıtt, és mondjad neki mesélje el hogyan néz ki egy 
alkoholista. Nagy esély van rá, hogy olyan mint a szılıfürt. Mármint nem olyan édes, hanem úgy néz, 
mert annyian vannak rajta. „Csüngenek rajta” mint a sok szılıszem a fürtön.  
 
Ha már itt tartunk csak érdekesség képpen említem meg, hogy a szellemi megszállás is hozzájárul, 
hogy össze vissza dılöngél a részeg ember. Persze az alkoholnak megvan a saját hatása az egyensúly 
központra is, részben ettıl van a dılöngélés, de a másik részben meg attól, hogy az elhalt lelkek ide 
oda „rángatják”. Folyton sugallnak neki, hogy igyá még még, ne itt igyá, ott igyá, amutt igyá, ennyit, 
annyit, amannyit. És tiszta káosz lesz szegény részegben, jóhogy összevissza tántorog. Persze az ilyen 
gondolatokat mindig úgy érzi a laikus ember, hogy a sajátjai. Holott nem is, vagy csak részben :-) 
 
Ennél a résznél fontosnak érzem megemlíteni, hogy érdekes de a kábítószert fogyasztóknak nem 
csökken le a rezgésszáma a szer hatására. Persze most nehogy azt csináld, hogy a hétvégi 1 hordó 
bor helyett, lıni fogod magad ! Ne tedd ! :-) 
 
 
 
Miért szálnak meg minket az itt maradt lelkek ? 
 
Részben már említettem fentiekben, hogy energiára van szükségük, és azt csak élıktıl tudják 
megszerezni. Viszont a másik fontos dolog, hogy vágyaikat kiéljék. Mivel nincs már fizikai testük, de 
vágyuk ugyan úgy lehet. Amikor megszállnak valakit akkor a saját gondolatukat, vágyukat átsugallják 
a megszállónak. A megszálló csak azt fogja észrevenni, hogy mintha a saját gondolatai lennének 
bizonyos dolgok. 
 
Aki életében dohányzott, valószínő, hogy dohányost fog megszállni. Aki életében szerette a piát, az 
biztos hogy alkoholistát fog magának választani. Aki állandóan evett és evett, az valószínő egy 
szakácsot :-) Úristen most ha Te épp szakács vagy akkor 1000% hogy beleszel szarva. Azért ennyire 
nem kell félni, de muszáj volt valamilyen példát felhozni :-) 
 
Hogyan tudjuk meg, hogy szellemi megszállás alatt vagyunk ? 
 

• Szinte egyik napról a másikra furcsa szokásunk alakul ki.  Néhány példa a sok közül: Eddig 
nem ittunk, és most valamiért folyton kívánjuk az alkoholt…. Egyik pillanatról a másikra 
megváltozik gyerekünk szokása, magába forduló lesz, sötét ruhákat szereti 

• Nagyon gyakran álmodunk már meghalt emberrel vagy emberekkel.  
• Nagyon fáradékonyak vagyunk, alacsony az energia szintünk 
• Érzékenyebb embereknél, bekapcsol az úgynevezett „agyrádió”� Vagyis hangokat hall, 

beszélnek bent a fejében 
• Memóriazavarok, lecsökkent koncentráció 
• Depresszió, és kettıs személyiség 
• Váratlan testi problémák, „megmagyarázhatatlan” betegségek és tünetek 
• A téma megemlítésekor érzelmi, akár testi reakciók 

 
 
 



Hogyan szabaduljunk meg tılük ? 
 
Ha már sikerült összeszednünk pár megszállót, akkor ajánlatos minél elıbb megszabadulni tılük. Több 
technika is létezik ezekre, de mindegyik a rábeszélésen alapul. Rábeszéljük a megszállót, hogy ı itt 
ebben a világban nem más mint egy koldus. Energia koldus. És egy sokkal de sokkal szebb világ is 
létezik, és ıneki most már ott lenne a helye.  
 
A rábeszélés az sosem erıszakos, és sosem a húzzál innen a picsába stílusban történik ! Mindig csak 
kedvesen, hiszen ı is a Te fénytestvéred. Beszélgetéssel ráveszed ıt a távozásra. Ha nem hajlandó 
elhinni, hogy ı meghallt, akkor szoktak neki még tükröt is mutatni, hogy nézze meg, nem látja magát, 
értse meg, hogy a fizikai testét elvesztette, de ı ugyanúgy él tovább. Az egészet úgy kezd, hogy 
magad köré képzelsz vakító gyönyörő fehér fényt. Mindenedet átjárja ez a csodálatos fény. Nem csak 
a fizikai testedet, hanem az egész aurádat is. Majd mondj el egy imát. NE MIATYÁNKOT könyörgöm! 
Olyant mondj el ami szívbıl jön. Nem sablon a lényeg, hanem az hogy értsed mit mondtál, és szívbıl 
jöjjön. Ezután beszéld meg az entitással a dolgokat. Akár simán félóráig is elbeszélgethetsz vele ha 
nehéz meggyızni ıt. Emlékeztesd hogy neki is vannak segítıi. Kérheted hogy gondoljon meghallt 
rokonára, barátjára akit szeretett és majd ı is segít neki. Abban a pillanatban ahogy rájuk gondol 
jönnek is segítenek neki. 
 
A megszabadításhoz csinálhatsz magad egy hangkazettát, ahol leviszed magadat egy alacsonyabb 
tudatállapotban, és ott már tudsz beszélgetni az entitással könnyebben. 
 
Nagyon fontos, hogy a szellemi megszabadítást csak akkor kezd el, ha tudod hogy SEMMILYEN 
körülmények között senki nem fog félbe szakítani. Telefon kikapcs, ajtó bezár…stb. Jaah és elıtte 
semmilyen élvezeti cikket ne fogyassz. Ez nem játék, tényleg vedd ezeket komolyan! 
 
Mivel említettem, hogy többféle módszer létezik, ritkán én is szoktam ezt használni magamon. A másik 
rituálé is elviekben hasonló, de azt saját magamon nem tudom használni, hanem csak embertársamon 
alkalmazható. Viszont rendkívül hatékony és a megszabadítás 1000%-os :-) Sajnos ennek a másik 
rituálénak a hogyanját és mikéntjét publikussá nem tehetem, mert nem kaptam hozzá hatalmat. De 
elégedj meg a fentivel és használd magadon ha úgy érzed szükséged van rá. 
 
 
Hogyan védekezzünk ellenük ? 
 

• Fehérfény védelem magadköré naponta kétszer. 
• Folyamatosan pozitív hozzállás mindenhez� Magas rezgésszám 
• Tartózkodni az alkoholtól 
• Kórházak és temetık látogatása elıtt kötelezıen fehérfény módszer !!!! 

 
 
Azok az itt rekedtek akiknek földi ember nem segít örökre itt ragad ? 
 
Hát azért örökre nem, de ınáluk megkell várni míg belebódulnak ebbe az állapotban, és a segítıik 
ekkor jönnek és segíthetnek nekik hazatérni. Földi idıt tekintve ez több ezer év is simán lehet ! 
 
Otthonodat hogyan védd meg a szellemektıl ? 
 

• Fehérfény módszer 
• Otthon ne fogyassz alkoholt 
• Ne csinálj otthonodban asztal táncoltatást, szellem idézést…stb (NE csak otthon ne csináld, 

hanem sehol sem, mert szinte SOSEM az jön akit hívsz !!!!)  
 
 
 
 
 



Csak szellemi megszállás létezik ? 
 
Nem! Létezik még az ördögi vagy démoni megszállás. Ez már sokkal komolyabb. Persze ritkább is mint 
a szellemi. Az ördögi megszállotság alatt lévıket is az orvosok bedugják a diliházba, mert 
szegényekkel nem tudnak mit csinálni. Sokszor az egyén rövidebb hosszabb idıre elveszíti a tudatát 
teljesen, és fogalma nincs róla miket cselekszik. A világon több tízezren, de még Magyarországon is 
jelen pillanatban legalább 1000 ember képes rá és van hatalma az ördög felett. Sikeresen őzik ıket. 
Az ördıgőzıket Excorcistának is szokták hívni. De ez egy másik téma, ezt csak megemlítettem hogy 
létezik ilyen is. 
 
 
Végül néhány érdekesség miket okozhat még a szellemi megszállotság: 
 

- Ha a megszállás a pubertás kor elıtt történik, akkor a heteroszexuális fejlıdés gyakran 
megszakad és a megszállott azt hiszi hogy İ maga vonzódik az ellentétes nemhez. Holott  
ilyenkor a megszálló határozza meg a nemi vonzalom irányát ! Homoszexuálisok nagy részét 
ha megszabadítanák a megszállótól akkor az ellentétes nemőeket kívánná. 

- Gyerekek mikor megszállás alá kerülnek és akár évekig alatta állnak, naaaah ık lesznek azok 
akik már 14-15 évesen öngyilkosok akarnak lenni 1-1 kisebb probléma hatására. 

- Az orvoslásban skizofrénikának ismert kettıséget azt szellemi megszállás okozza. Orvosok jó 
begyógyszerezik oszt idıvel diliház. Holott megcsinálnák a rituáélt rajta a hozzá értık és 
megoldódna a probléma… 

 
Na remélem azért sikerült nem agyonra beijesztenem téged. :-) Bár elképzelem az arcot ahogy 
olvastad a fenti sorokat, lehet beugrott a gatyába néhol a titkos kitüntetés. De amúgy ezek egyáltalán 
nem rémísztı dolgok, és a megszállók sem akarnak rosszat, ık csak a dolgukat végzik. De lényeg, 
hogy a témát vedd komolyan, és nem játsz az ilyennel ! Az iskolákban ezt nem igazán tanítják, de a 
hittan órán sem említik meg, ezért gondoltam én meg egy kicsit ismertetlek ezekrıl a dolgokról is 
téged :-) 
 
Köszönöm hogy végig olvastad eme rövid kis irományomat. 
 
A cikket írta: 
Bárdi Zoltán 
www.samandobkeszites.hu 
 
Továbbá szeretném még megköszönni Mestereimnek, hogy ezeket is megtanították számomra. 
Névszerint most kettıjüket emelem ki, Dr. Molnár Gábor, és Villás Béla. De rajtuk kívül mindenkit 
mesteremnek tekintek, mert mindenkitıl tanulok, tıled is! 
 
 
 
 
 
 


